Hong Kong Tang King Po College 香港鄧鏡波書院

期:

請家長於 12/6/2025 或之前簽覆電子通告。

H



多元學習,自主自強 探索生命,追求善美 (AC 24-25_139) 4th June, 2025

2025 英語夏令日營

各位家長:

本校將於期終試後舉辦『2025英語夏令日營』,除了讓同學度過一個有意義的假期外,更可藉此 提高同學之英語水平。由外籍老師授課,同學無需離開香港及支付高昂的旅費,便可在全英語的環境 中學習英語,更可與同學和外籍老師交流及分享。全期課程共9小時,透過引人入勝、互動且有趣的 課程和解難遊戲等多元化活動,並有效運用多媒體材料來幫助提升學生的學習動機,引發同學的學習 興趣及提高學習成效。夏令日營詳情如下:

2025年7月14日、7月15日及7月16日 (星期一至三)

	時	間:	上午9時30分至中午12時30分						
	地	點:	本校						
	對	象:	中一及中二級學生 (不多於二十人)						
	費	用:	免費 (課程總費用約為6000元,全數由學校支付)						
	備	註:	是次活動內容具以下元素 ② 1. 靜態活動 □ 2. 劇烈活動 □ 3. 戶外體力消耗 □ 4. 較長時間戶外逗留 *如患有心臟、呼吸系統或慢性疾種病的同學,請諮詢醫生意見 是否適宜參與上述 2、3 或 4 項的活動。						
由於名額有限,請於 <u>2025年6月12日或之前</u> 填妥電子通告。此通告只作意向調查之用。獲選的同學將於 <u>6月26日</u> 收到個別通知。如對是次活動有任何查詢,請致電本校2527-2427與夏嘉敏老師聯絡。									
				•					
2025年6	5月4	日	T#/-L. Up						
回條 本人已知悉 貴科舉辦通告編號 (AC24-25_139)「2025 English Summer Day Camp」之事宜。 (請於適當格內加「✓」號) 敝子弟 □ 擬參加 □不擬參加以上學習班。									
學生姓名	:								
			家長姓名:						
			家長簽署:						
日期:二零	零二五字	年 ,							

Hong Kong Tang King Po College

香港鄧鏡波書院



多元學習,自主自強 探索生命,追求善美 (AC 24-25_139) 4th June, 2025

2025 English Summer Day Camp

Dear Parents,

After the final examination, the school is going to host the '2025 English Summer Day Camp'. It will help students to have a meaningful holiday and improve their standards of English. Lessons will be conducted by native English speaking teachers. Without leaving Hong Kong and paying high travel costs, students can learn English in an English rich environment, exchange views and share experiences. The 9-hour camp includes an engaging, interactive and fun programme with diversified learning activities such as problem-solving games. Multi-media materials are effectively used to help increase students' motivation, learning interest, and effectiveness. Details of the Camp are as follows:

Date:	Date: 14 July, 15 July and 16 July 2025 (Monday to Wednesday)		
Time:	9:30 am – 12:30 pm		
Venue:	School campus		
Target:	F1 & F2 students (no more than 20 students in a class)		
Fee: Free (The whole course costs around \$6000, all paid by the school)			
Remarks:	The activity includes the following elements: ☐ 1. Static activities ☐ 2. Vigorous activities ☐ 3. Outdoor physical exertion ☐ 4. Extended outdoor stay ★Students with heart, respiratory or chronic diseases should consult a doctor to determine whether it is suitable for them to participate in activities that include items 2, 3 or 4 mentioned above.		

Due to limited places, please kindly fill in the reply slip on or before 12th June. This notice only serves the purpose of knowing the incentive of your son's participation. Selected students will be notified on <u>26th</u> June. For any enquiries, please contact Miss Ha Kar Man on 2527-2427.

Yours faithfully,
Mr. Hon Kong
Head of Board of Academic Studies

Reply Slip								
I have read the notice about the '2025 English Summer Day Camp' (AC24-25_139). I hereby agree/disagree that my son will participate in the workshop.								
Student's Name:	Class:	Class number:						
	Parent's	Name :						
	Parent's Sign	nature:						
Date:								

Please reply to eClass on or before 12th June 2025.